
CNN News Highlights — Hurricane Relief 
 

1) booked solid 2) hype it up 3) it falls to the wayside 4) rebuild 5) tragedy 6) working overtime 
 
A lot of times when there's ____ , people ____ for a few days and then ____. We can't be forgotten. 
 
Weeks after Hurricane Helene hit, business owners here in western North Carolina are ____ to ____. Any 
other year and things would be ____ all fall season. 
 

1) floodwater mark 2) half-hour north of 3) jail 4) raised 5) refunds 6) turned 
 
This flood hit 27. I mean, you can see the ____. 
 
A ____ Asheville, Josh Copus had ____ an old ____ into a popular hotel and restaurant. 
 
We've done $18,000 of ____ so far. So I'm, like, taking the money that we've ____ for rebuilding the 
restaurant and just using it to refund the hotel rooms.  
 

1) 2,100-gallon 
cistern 

2) be out $2.1 
billion in revenue 

3) moneymaker 4) on a daily basis 5) potable 6) pure magic 

 
Fall in Appalachia is ____. Our color in the leaves is, like, world-famous. For a lot of the businesses in this 
region, that's the ____. 
 
Without tourists, communities in western North Carolina will ____ this year. Jacob Sessoms co-owns 
several businesses in the area with only one restaurant open. His biggest problem is a pretty expensive 
one, and it's affecting everyone. 
 
The lack of ____ water is keeping a lot of people from opening. So we have a ____ filled ____ with potable 
water that has to be tested twice a day.  
 

1) destroyed 2) dust 3) expense 4) lease 5) mud removal 6) paychecks 
 
The cost to ____ the equipment and pay for the water is greater than $600 a day. It is a large ____ for a 
small restaurant, but you can only imagine if the population's ____ have stopped.  
 
All the furniture down here was ____, ruined, washed everywhere. And you can still see the ____ from the 
____. The question is, what do we rebuild? What shouldn't be rebuilt? What is too close to the river? 
 

1) book a room 2) gift card 3) leftover artwork 4) reopen 5) rubble 6) support 
 
This building, the water was to the second floor. And now all you see is ____ and ____. I believe it's over 
300 artists.  
 
They're going to need help because nobody's walking around here buying their art. The best way to  
____ any local business here that has an online shop; definitely go online. 
 
Like, ____, buy a ____, buy a t-shirt. I'm going to ____ as soon as possible. 
 
 
 



Translation 
 
很多時候，當悲劇發生時，人們會炒作幾天，然後就被遺忘了。我們不能被遺忘。 

颶風海倫襲擊幾週後，北卡羅來納州西部的企業主們正在加班加點重建。換作往年，整個秋季早已預訂一

空。 

這場洪水在 27 日來襲。你可以看到洪水的水痕。 

在阿什維爾北方半小時車程的地方，喬許·科普斯將一座老監獄改造成一家受歡迎的旅館和餐廳。 

到目前為止，我們已經退還了 18,000 美元的退款。所以我只能用我們為重建餐廳籌集的資金來退還酒店房

費。 

阿帕拉契亞的秋天是純粹的魔法。我們的樹葉色彩聞名世界。對於這個地區的許多商家來說，這是主要的收

入來源。 

沒有遊客的話，北卡羅來納州西部的社區今年將損失 21 億美元的收入。雅各布·塞瑟姆斯在該地區擁有多家

企業，但目前只有一家餐廳開放。他面臨的最大問題相當昂貴，而且影響了每個人。 

缺乏飲用水讓許多人無法開店。所以我們每天需要一個 2,100 加侖的水箱裝滿可飲用的水，並且每天要測試

兩次。 

租用這些設備和支付水費的成本超過每天 600 美元。這對一家小型餐廳來說是一筆不小的開銷，但你可以想

像，如果居民的薪水已經停發了，情況會有多嚴峻。 

這裡的所有家具都被毀壞、損壞，四處沖散。你還可以看到從泥土中清理出的灰塵。問題是，我們應該重建

什麼？什麼不應該重建？什麼太靠近河邊了？ 

這棟建築，水曾經淹到二樓。現在你看到的只有瓦礫和一些剩下的藝術品。我相信這裡有超過 300 位藝術

家。 

他們需要幫助，因為沒有人在這裡逛街購買他們的藝術品。支持這裡任何一家有網路商店的本地企業，最好

在線上支持他們。 

例如，訂個房間，買張禮品卡，買件 T恤。我會儘快重新開放。 

 
You can view this activity online at this link:  
https://linguadox.com/2024/10/29/cnn-news-highlights/ 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Answers 
  

1) booked solid 2) hype it up 3) it falls to the wayside 4) rebuild 5) tragedy 6) working overtime 
 
A lot of times when there's 5) tragedy, people 2) hype it up for a few days and then 3) it falls to the 
wayside. We can't be forgotten. 
 
Weeks after Hurricane Helene hit, business owners here in western North Carolina are 6) working overtime 
to 4) rebuild. Any other year and things would be 1) booked solid all fall season. 
 

1) floodwater mark 2) half-hour north of 3) jail 4) raised 5) refunds 6) turned 
 
This flood hit 27. I mean, you can see the 1) floodwater mark. 
 
A 2) half-hour north of Asheville, Josh Copus had 6) turned an old 3) jail into a popular hotel and 
restaurant. 
 
We've done $18,000 of 5) refunds so far. So I'm, like, taking the money that we've 4) raised for rebuilding 
the restaurant and just using it to refund the hotel rooms.  
 

1) 2,100-gallon 
cistern 

2) be out $2.1 
billion in revenue 

3) moneymaker 4) on a daily basis 5) potable 6) pure magic 

 
Fall in Appalachia is 6) pure magic. Our color in the leaves is, like, world-famous. For a lot of the businesses 
in this region, that's the 3) moneymaker. 
 
Without tourists, communities in western North Carolina will 2) be out $2.1 billion in revenue this year. 
Jacob Sessoms co-owns several businesses in the area with only one restaurant open. His biggest problem 
is a pretty expensive one, and it's affecting everyone. 
 
The lack of 5) potable water is keeping a lot of people from opening. So we have a 1) 2,100-gallon cistern 
filled 4) on a daily basis with potable water that has to be tested twice a day.  
 

1) destroyed 2) dust 3) expense 4) lease 5) mud removal 6) paychecks 
 
The cost to 4) lease the equipment and pay for the water is greater than $600 a day. It is a large 3) expense 
for a small restaurant, but you can only imagine if the population's 6) paychecks have stopped.  
 
All the furniture down here was 1) destroyed, ruined, washed everywhere. And you can still see the 2) dust 
from the 5) mud removal. The question is, what do we rebuild? What shouldn't be rebuilt? What is too 
close to the river? 
 

1) book a room 2) gift card 3) leftover artwork 4) reopen 5) rubble 6) support 
 
This building, the water was to the second floor. And now all you see is 5) rubble and 3) leftover artwork. I 
believe it's over 300 artists.  
 
They're going to need help because nobody's walking around here buying their art. The best way to  
6) support any local business here that has an online shop; definitely go online. 
 
Like, 1) book a room, buy a 2) gift card, buy a t-shirt. I'm going to 4) reopen as soon as possible. 


